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2 INFORMACIÓ

Telèfons útils
Ajuntament (oficines) 93 540 93 50
Avaries FECSA 900 74 74 74
Avaries Hidroelèctrica 93 796 02 00
Avaries d'aigua SOREA 93 555 06 28
Avaries Gas 900 39 40 41
Bombers Badalona 93 388 08 80
Casa Rectoral 93 555 30 91
Casa Cultura La Unió 93 540 12 63
Casal d'Avis 93 540 01 68
Centre d'Assistència primària 93 555 70 61
Col.legi El Cim 93 540 90 46
Consultori Municipal 93 540 12 03
Creu Roja (El Masnou) 93 555 21 21
Doctor Mariano 93 555 30 67
Farmàcia 93 555 38 18
Guàrdia Civil (El Masnou) 93 555 02 53
Mercat Municipal 93 555 58 42
Piscines Municipals 93 540 25 61
Policia Local 666 53 58 58

666 59 67 42
Poliesportiu 93 555 26 70
Servei Local d’Ocupació 93 540 61 77
Serveis Municipals 93 555 62 25
Serveis Socials 93 540 12 03
Taxis
Josep Mir 670 22 58 12
Joan Oliveras 659 59 81 11

607 49 81 11
Manel Llaberia 670 25 47 29

Servei Farmacèutic
TEIÀ
J. MUÑOZ
Passeig de la Riera, 130 -  Tel. 93 555 35 18
EL MASNOU
AYMAR (Maricel)
Almeria, 8 - Tel. 93 555 03 81
BARBERAN
J. Llimona, 22 - Tel. 93 555 08 55
FÀBREGAS
Navarra, 69 - Tel. 93 555 19 79
VIAYNA-CARDONA
Prat de la Riba, 23 - Tel.935550403

INFORMACIÓ FARMÀCIES DE GUÀRDIA:
Tels. 93 555 33  08 - 93 555 04 03

Horaris de visita Alcaldia i Regidories
Alcalde-President (CIU) Joan Castan i Peyron

Hores convingudes
Regidor de Cultura, Joan Botey i Casals
Turisme i Consum (CIU) dilluns d’11 h a 13 h

hores covingudes
Regidora d’Hisenda i Transports (PP) Mercedes Pérez González

Hores convingudes
Regidora d’Ensenyament, Joventut, Elena Ros i Peralta
Governació i Esports (CIU) de dilluns a divendres

hores concertades
Regidor de Sanitat, B. Social Antoni Brincau Sabatés
i Treball (CIU) Hores convingudes
Regidora d’Urbanisme, Obres, Serveis Isabel Montoliu Cayuela
i Medi Ambient (CIU) Hores convingudes
Regidor i portaveu (ERC) Andreu Bosch Rodoreda

Hores concertades
Regidor (ERC) Agustin Barbolla Rodriguez

divendres de 15 h a 17 h
Hores convingudes

Regidor (ERC) Albert Gallés Villaplana
Hores convingudes

Regidor i portaveu (PSC) Joan A. Martinez Manso
Hores convingudes

Regidor (PSC) Josep M. Gallés i Cólera
Hores convingudes

Per sol.licitar hora truqueu al telèfon 93 540 93 50 (Ajuntament)

Informació

Edita: Ajuntament de Teià. Pere Noguera,
12. Telèfon 93 540 93 50. FAX 93 540 93
52. E mail ajunta@teia.net. Dipòsit legal
B-37471.1983. Impressió JMG arts
Gràfiques. Teià, novembre del 2000.

Relació de naixements inscrits
Núria Adarve Escofet 30/05/2001
Ruth Larraga Domènech 06/06/2001
Jorge Arribas Gámez 18/06/2001
Claudia Roqueta Gómez 26/06/2001
Alexia Effa Saenz 05/07/2001
Nil Soler Blanco 18/07/2001
Adriana Llobet Martínez-Pons 25/07/2001
Aitana Martín Rafecas 01/08/2001
Ana Juste Paredes 07/08/2001

Relació d’inhumacions en el cementiri Mpal.
Lluís Estaper Ventura 31/05/2001 79 anys
Angela Melgar Cabezas 01/06/2001 102 anys
Gabriel García Segura 04/07/2001 91 anys
Nicolás De Diós Calvo 07/07/2001 79 anys
Francesc Creus Pujadas 08/07/2001 80 anys
Ángeles Martínez Fraile 03/08/2001 85 anys
Rosa Navarro Sánchez 12/08/2001 75 anys
Casimiro Casabella Rodón 29/08/2001 87 anys
Jesús Gonzalvo Calvo 13/09/2001 80 anys
Antonio Magrazo Loscos 18/09/2001 87 anys

Marc Guitart Garcia 09/08/2001
Júlia Chiva Sansó 18/08/2001
Pol Bimbela Fornies 04/09/2001
Martina Arasa Ribas 13/09/2001
Pol Gaspar Duran 18/09/2001
Sergi Charles López-Navarro 19/09/2001
Abril Inglada Lerín 25/09/2001
Sara Gasión Alegrí 01/10/2001
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Teià viu una intensa
activitat cultural a l’estiu,
amb actes per a tothom
La campanya cultural tanca els actes
d’inauguració del pavelló

La campanya cultural d’aquest

estiu  va començar amb el concert

d’estiu als jardins de Can Godó,

enguany amb l ’ac tuac ió  de

l’Orquestra Big Band de Minsk, la

qual ens va obsequiar amb la seva

peculiar forma d’interpretar les

diferents peces del seu repertori.

Tot i així,  la seva actuació es va

veure desl luïda, en concret a

l ’apar ta t  de  danses ,  per  les

reduïdes dimensions de la tarima

que degut  a l  bon a forament

d’espectadors no es va poder fer

més gran.

Un any més arriba
l’escuma al parc
Can Godó

El diumenge dia 22 a la tarda es va

muntar al Parc Can Godó unes

atraccions d’inflables per a la mainada,

però evidentment, el que es desitja  i

s’espera amb il.lusió és la festa de

EL CONCERT D’ESTIU ALS JARDINS DE CAN GODÓ
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l’escuma. Enguany tot i la fresca que feia

aquest dia no varen faltar participants per

mullar-se: nens i nenes i algú més va

semblar que mai no en tenien prou.

La revetlla d’estiu
torna a ser un èxit

Una vegada mes vàrem organitzar la

Revetlla d’estiu al Parc Can Godó,

degudament engalanat per a l’ocasió.

La participació de la gent va ser més o

menys com l’any anterior, comptant això

sí, amb una orquestra de superior

categoria , la qual cosa va ajudar a

millorar la qualitat de la revetlla  que es

caracteritza pel seu ambient exquisit,

única a la nostra Comarca tenint en

compte la qualitat-preu que oferim.

L’Orquestra de
Cambra de Terrassa
actua amb motiu
del Festival de Mú-
sica del Maresme

La programació del setembre va

començar amb un concert al jardí de la

casa del Dr. Mariano programat dins el

LA TRADICIONAL FESTA DE
L’ESCUMA AL PARC CAN GODÓ

El mes d’agost, en quant a actes

es refereix, la nostra població va

estar de vacances (aparents) de

cara a la població en general,

però no vol dir que tot estigués

aturat. La colla gegantera  va tenir

les seves sort ides, a la qual

vàrem acompanyar a la sortida a

Millàs (França), i vam comprovar

l’apreci que té aquesta població

per la nostra Colla.

La pubilla, la Núria i l’hereu, en

Miquel, tampoc no varen descan-

sar, assistint a gairebé totes les

eleccions de pubilles de la comar-

ca del Maresme,  del Vallès, i

d’altres comarques, sortides les

quals també vàrem acompanyar

en diferents ocasions i comprovar

com  aquests joves que represen-

ten el nostre poble arreu de

Cata lunya,  e ren  rebuts  i

agosarats tant per les autoritats

locals com pels veïns de les

poblacions.

Un agost de vacances

ELS GEGANTS A MILLÀS

XXIV FESTIVAL DE MÚSICA DEL

MARESME, amb l’actuació de

l’Orquestra de Cambra TERRASSA 48

la qual va comptar amb nombrós

públic assistent, tot i que la programació

constava d’una música molt clàssica,

C.Stamitz (1741-1801), F.

Mendelsshon (1809-1847) etc.

Aquesta, no va ser cap obstacle

perquè a la gent li agradés el repertori,

donat en part per la qualitat

interpretativa d’aquesta Orquestra.

L’entrada va ser lliure i a la mitja part

es va convidar al públic a galetes i

cava.

L’ORQUESTRA DE CAMBRA ALS JARDINS DEL DOCTOR MARIANO VA
DEIXAR UNA MOLT BONA IMPRESSIÓ ENTRE EL PÚBLIC ASSISTENT

4 CULTURA



L’11 de setembre, DIADA NACIONAL

DE CATALUNYA, va començar amb

l’acte constitucional que cada any

organitza l’Ajuntament i que per segona

vegada té lloc al Parc Can Godó,

davant del monòlit que l’any passat

es va inaugurar.

Amb una breu referència a diferents

reivindicacions el moderador Sr. Josep

Botey, va passar la paraula a la

pubilla de Teià, la Núria Crepillo i l’hereu

Miquel Pujadas que varen llegir el

manifest.  Seguidament, es va retre

homenatge amb una ofrena floral a

Rafael Casanova i Sebastià Dalmau,

La diada aplega tots els
grups polítics per segon
any consecutiu al parc
Can Godó

LA PUBILLA I L’HEREU ES VAN FER
CÀRREC DE LLEGIR EL MANIFEST

per part del Sr. Alcalde Joan Castan

en nom del nostre Ajuntament i grups

polítics, CDC, UDC, PSC, ERC i PPC,

de la nostra població.

L’acte va anar acompanyat de

diferents tirades a càrrec dels grup

ELS TRABUCAIRES TAMBÉ HI VAN
SER PRESENTS

TRABUCAIRES DE TEIÀ.

En tot moment hem de ressaltar

l’assistència de nombrós públic.

La festa va acabar com és habitual

amb el cant de ELS SEGADORS.

TOTS ELS GRUPS POLÍTICS REUNITS MOMENTS ABANS DE RETRE
L’HOMENATGE

MARTÍ CREUS,
TEI DE PLATA
D’ENGUANY FA
L’OFRENA D’UN
RAM EN
HOMENATGE A
RAFAEL CASA-
NOVA I
SEBASTIÀ
DALMAU
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Aquest tema ha estat escol l i t

mitjançant el suggeriment que en

acabar el concurs de l’any anterior

es  va  demanar  a  to ts  e ls

participants. Evidentment els temes

proposats varen ser molts i diver-

sos, dominant si més no el tema

Concurs fotogràfic de
festa major 2001
Tema: La nostra gent

B
A

S
E

S
PARTICIPANTS

Podran participar en aquest

concurs tots els aficionats a partir

de 12 anys.

TEMA
El tema serà LA  NOSTRA
GENT . Evidentment quedarà

exclosa tota fotografia anterior.

OBRA
Els concursants podran presentar

un màxim de tres fotografies, que

hauran de ser originals, inèdites, no

premiades ni publicades  en altres

certàmens.

MIDES
Mínim 20x25 cm. i màxim 30x40

cm.

PRESENTACIÓ
Les obres aniran muntades sobre

un suport rígid.

TÈCNICA
Color o blanc i negre

IDENTIFICACIÓ
Al dors de les obres hi ha de cons-

tar el títol. S’adjuntaran junt en un

sobre tancat amb el títol a la part

exterior. A l’interior del sobre ha de

figurar:

que feia referència a la gent.

Per tant,  una vegada mes us

convidem a participar en aquest

CONCURS  DE FOTOGRAFIA

que organitzem amb motiu de la

Festa Major de Teià 2001  i  que

es regirà amb les següents bases:

Títol de l’obra, nom complet, adreça

i telèfon del autor.

LLIURAMENT
La recepció de les fotografies tindrà

lloc a la CMC LA UNIÓ, del dies

20 al 30 de novembre del 2001.

JURAT
El jurat serà format per persones

vinculades al món de la fotografia i

la comunicació.

DRETS SOBRE LLURS OBRES
l’Ajuntament de Teià es reserva el

dret de disposar de les obres

premiades, amb la finalitat de

dipositar-les a l’arxiu municipal.

També es reserva el dret de publi-

car-les on i quan consideri oportú.

PREMIS
Primer premi    35.000 pta.

Segon premi    20.000 pta.

Tercer premi    10.000 pta.

Accèssit      5.000 pta.

IMPORTANT
La participació en aquest concurs im-

plica la completa acceptació

d’aquestes BASES.

El lliurament de PREMIS tindrà lloc

durant el transcurs de les festes de

Nadal i Reis, del qual avisarem

oportunament.

El passat dia 23 de setembre i amb

motiu de la celebració del seu Sant

Pat ró ,  va  ten i r  l l oc  davant

l’esplanada de la Ermita de Sant

Mateu,  e l  22è APLEC DE

GERMANOR, a càrrec de les

Cobles PREMIANENCA I COSTA

DAURADA, Aplec en què partici-

pen El Masnou, Premià de Dalt,

Premià de Mar, Vilassar de Dalt,

Vilassar de Mar, Cabrils i Teià.

Pel que fa a l’afluència de la gent,

cal dir que va ser important, enca-

ra que de Teià més aviat poca.

Tot i així l’aplec, que va gaudir d’un

dia excel.lent, va fer que molta

d’aquesta gent  pugés a Sant

Mateu a peu, i altres amb bicicle-

ta; encara que la majoria ho fes

amb cotxe.

L’aplec de Sant
Mateu reuneix la
gent del pobles veïns

6 CULTURA



El pavelló municipal El
Cim desborda totes les
espectatives d’assistència
Prop de mil persones acudiren a un acte
històric a la nostra població.

!Ja tenim Pavelló!  l’11 de

setembre del 2001 a les 18.00 h

s’inaugurava el PAVELLÓ

POLIESPORTIU MUNICIPAL EL

CIM de Teià. Una data que sens

dubte ha passat a la història i

malauradament no per aquesta

inauguració ni tan sols per

escaure la Diada de Catalunya,

sinó per l’acte terrorista més terri-

ble que podem recordar, com fou

l’estavellament de tres avions als

EEUU, dos a les Torres Bessones

de Nova York al centre de

Manhattan, i l’altre al Pentàgon de

Washington, causant una

mortalitat impressionant.

 CULTURA 7

Tot i que no es parlava d’altra cosa

a l’hora d’inaugurar el Pavelló,

aquesta es va dur a terme a l’hora

prevista amb l’assistència d’un

miler de persones, i va començar

amb la ta l lada de la c inta,  la

benedicció de les instal.lacions i el

posterior descobriment de la placa

commemorativa.

Seguidament l’alcalde Sr. Joan

Castan va fer el discurs inaugural,

agraint la col.laboració rebuda a

una sèrie de persones presents a

l’acte i a tot l’equip tècnic que ha

intervingut a l’obra, considerant que

aquest havia fet un treball admira-

ble.

L ’acte va ser  conduï t  pe l  Sr .

Constantino Romero, el qual en la

seva salutació també va fer esment

de l’atemptat que es va produir als

EEUU.

Després dels discursos i lliurament

de p laques ,  va  començar

l’espectacle, en primer lloc varen

actuar The Crazy Jumpers, que

varen fe r  una exh ib ic ió

desmaixades amb trampolí. Vàrem

poder veure a sis equips base de

l’AE Teià, també una selecció de

jugadors de futbol sala contra

l’equip de veterans del Barça i per

FORTA ESPECTACIÓ MOMENTS ABANS D’OBRIR LES PORTES DEL PAVELLÓ
MUNICIPAL EL CIM



acabar quatre equips de futbol

base del Teià Futbol 5.

A dos quarts de nou va tenir lloc

una audició de Sardanes, i a la

mateixa hora es varen serv i r

entrepans i begudes gratuïtament.

En aquest  apar ta t  ca l  que

demanem disculpes a les persones

que varen quedar sense tiquet, ja

que la previsió calculada per sis-

centes i escaig de persones es va

veure desbordada totalment, i van

faltar entrepans per a un munt de

persones, les quals com hem dit

abans demanem disculpes.

L’acte per coincidir amb la Diada

Nacional de Catalunya va acabar

amb el cant d’ELS SEGADORS.

ACTUACIÓ DE THE CRAZY JUMPERS

L’activitat cultural aquest estiu ha

estat intensa i positiva, amb un

intens treball en part de tota la

Regidoria de cultura.

Concerts, exposicions, revetlla

d’estiu, pubilles, 11 de setembre,

Pavelló, etc. Malgrat que I’oposició

ens critica i considera que la nostra

tasca és continuïsta, conservado-

ra i reàcia a col.laboracions, en de-

fensa nostra solament direm que

no sabem si la tasca és encertada

o no. En tot cas pensem que

malament quan de la Cultura se’n

fa ús polític.

El que sí podem dir és que a ella li

dediquem un munt d’hores i caps

de setmana, per organitzar una

sèrie d’actes que solament estan

pensats amb la finalitat que el

nostre poble, “tot el poble” en pugui

gaudir.

En quant a col. laboracions,

malament aniríem si aquestes

manquessin, entre les diferents

entitats i aquesta regidoria. Seria

difícil desenvolupar la nostra tas-

ca sense aquesta mútua

col.laboració. Com sigui, estem

contents dels resultats obtinguts,

tant pel que fa a la participació

com a la col. laboració dels

teianencs.

JOAN BOTEY
REGIDOR DE CULTURA

Tot un estiu
d’activitat
cultural a Teià

«Els russos»
tanquen els actes
de l’11 de setembre

Dos dies després de la Inauguració del

Pavelló, aquest es va estrenar

culturalment parlant amb un excel.lent

concert a càrrec de “l’Orquesta i Coros

del Ejercito Rusia Blanca” de la Repú-

blica de Bielorrussia.

Aquest concert que va comptar amb

la presència de més de quatre-centes

persones, va ser molt variat, ja que a

part del cor varen actuar l’Orquestra,

cantants solistes i diferents actuacions

de balls típics del país.

La Regidoria de Cultura volem agrair a

les persones que varen assistir, tant

en aquest concert com al del jardins de

Can Godó, ja que els dos grups

actuants provenien del mateix lloc, per

a ells,  aquestes actuacions que fan

mitjançant el Ministeri d’Interior tant a

Catalunya com a la resta d’Espanya,

són molt importants donada la situació

econòmica del seu país.  Moltes

gràcies.8 CULTURA



Una vegada acabat  l ’ac te

Institucional de l’11 de setembre,

enguany celebrat al Parc Can

Godó, va tenir lloc a la CMC La

Unió, l’atorgament del TEI DE PLA-

TA 2001 que des de fa uns quants

anys l’Ajuntament concedeix, a

proposta de la Regidoria de Cultu-

ra a una persona, persones o

entitats que pel seu treball al llarg

del temps o per un fet puntual,

hagin  contribuït o contribueixin al

desenvolupament cultural, social o

esportiu en benefici de la nostra

població.

Aquest any l’esmentat guardó es

va concedir al Sr. Martí Creus i Pu-

jadas, persona totalment coneguda

a la nostra població per haver

format part gairebé tota la seva

vida de diferents entitats i grups

locals. Primer com a practicant de

diferents esports. Com a membre

de diferents juntes i com a president

de diverses entitats, La Palma, l’AE

Teià, La Petanca, El Futbol 5.

També per haver estat alcalde de

la Vila durant vuit anys, durant els

quals es varen asfaltar   bastants

carrers, i es va fer la Piscina Muni-

cipal entre altres actuacions. També

va  tenir molt a  veure en dos fets

puntuals del nostre poble, fets que

possiblement mai més no es repetiran

en el sentit d’una manifestació de

col.laboració general de tots els veïns,

com va ser l’asfaltat de la Riera i la

Martí Creus Pujadas és guardonat amb
el tei de plata 2001 per la seva dedicació
als teianencs.

PÚBLIC A LA SALA D’ACTES DE
LA UNIÓ

MARTÍ CREUS ENSENYANT EL TEI

EMOCIÓ MOMENTS ABANS DE
RECOLLIR EL TEI

L’HOMENATJAT DONA LES GRACIES
A TEIÀ I PROMET CONTINUAR-HI
TREBALLANT

L’emocionant acte va omplir la sala d’actes de la CMC La Unió
de gom a gom

construcció de la Pista del Bàsquet

davant La Palma.

La Regidoria de Cultura mitjançant

un vídeo,  amb l ’apor tac ió de

diferents persones coneixedores del

tema, va recollir la historia i fets que

relacionem, d’aquesta manera

vàrem poder presentar l’extensa

participació d’en Martí Creus en

aquests afers abans esmentats.

En acabar la projecció, es va llegir

el dictamen de la Comissió Informa-

t i va ,  e l  qua l  va  ser  s ignada

favorablement per tots els grups

polítics que formen l’Ajuntament,

quedant pendent, la seva ratificació

del proper Ple.

Tot seguit l’alcalde Sr. Joan Castan,

després  d ’unes  parau les  de

felicitació, va fer lliurament al Sr.

Martí Creus del TEI DE PLATA, el

qual va rebre amb gran emoció i

agraïment.

FELICITATS MARTÍ.

CULTURA 9
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Del dia 31 d’agost al 4 de setembre,

la  nost ra  sa la  va  aco l l i r  una

exposició sobre la “societat esta-

tal de transició a l’ euro”  que , a

més, proporcionava  mater ia l

informatiu i convertidors d’euros a

pessetes. En el marc d’aquesta

exposició es va fer una conferència

explicativa sobre el tema. Es va in-

formar  a  to ts  e ls  comerços i

indús t r ies  per  ta l  que

s’assabentessin del tema.

El  d ia  26 de juny s ’ inaugurà

l’exposició de final de curs de pin-

tura que aquest any va ser dedi-

cada al pintor Miquel Vil là del

Masnou, ja que feia cent anys del

seu naixement. Durant el curs es

va treballar la seva obra, que és

molt interessant tant pels temes

que toca com per les diferents

textures i gruixos que s’utilitzen.

Les alumnes cada any se supe-

ren, ja que amb el professor Gerard

Rosés es coneixen molt i això crea

una clima de debat sobre art molt

interessant que complementa les

classes pràctiques.

El  d ia 17 de ju l io l  s ’ inaugurà

l’exposició de pintures de J. A.

Pombo, que fou molt original.

Actualment, durant els mesos de

setembre i  d’octubre es faran

Durant el mes d’octubre, hem portat

a terme el programa “Dones amb

marxa”, que amb el suport de la

D ipu tac ió  ha  cons ta t  d ’una

interessant exposició i d’un ampli

ventall d’activitats.

Tant  e l  ta l le r  d ’express ió  i

comunicació com les xerrades i el

c ine fòrum han es ta t  mo l t

interessants i els qui n’han gaudit

demanen que properament es

segueixi amb el tema.

L’Euro i Dones amb marxa,
darreres exposicions de la
CMC La Unió

CARTELL DE L’EXPOSICIÓ «DONES
AMB MARXA

exposicions de pintures de R.

Mascorda i de Frederic Pie. La pri-

mera consisteix en olis i retaules

mol t  or ig inals i  la  segona en

aquarel.les sobre racons de Teià

Dones amb marxa
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C U R S O S  M O N O G R À F I C S  
 
 
• Creació Literària  Per: Care Santos   

 Durada: 1 trimestre  
• Curs de Cuina  Per: Àngel Font 

 Durada: 1 mes (2 classes setmanals) 
• Fotografia  Per: Jesús Pocino   

 Durada: 1 trimestre (1 classe setmanal)  
• Cuina de bolets  Per: Angelina Pous   

 Durada: 1 mes 
• Al bosc a buscar bolets Per: Angelina Pous 

 Durada: 4 dies 
• Tast de Vins   Per: Àngel Garcia (enòleg) 

 Durada: 1 dia 

 
• Iniciació a la Policromia i Daurats 

 Per: Roser Campayo  
   Durada: 1 mes 
• Punts i centres energètics del cos humà 
   Per: Àngels Joan i Aida Soler  
   Durada: 1 dia (dissabtes) 
• Cossos tridimensionals Per: Àngels Joan i Aida Soler  
   Durada: 1 dia 
• Astronomia   Per: David López 

Durada: 1 trimestre 
• Curs de Tast de xocolata 
 
 

 Dilluns Dimarts Dimecres Dijous Divendres Ptes/ Jubilat Euros 

Aeròbic* 20:15 a 21:15h.  20:15 a 21:15h.   2.662 16 

Anglès (varis nivells) 20:00 a 22:00h. 9:30 a 11:30h  
19:00 a 21h. 

 19:00 a 21:00h  3.161 / 1.664 19/10 

Balls de Saló     21:00 a 22:30h. 7.155 (8 sessions) 43 

Català 15:15 a 16:45h  16:45 a 17:451n   Matricula (7.100) 42,70 

Ceràmica  10:15 a 12:15 h  10:00 a 12:00h.  3.161 / 1.664 19/10 

Composició floral 18:00 a 20:00h 10:00 a 12:00h 
iniciació 

15:00 a 17:00h.   3.161 19 

Country   21:30 a 23:00h   8.652 52 

Esmalts al f oc (2 
dies) 

17:00 a 19:00h,   9.30 a 11:30h 17:00 a 19:00h 5.158 31 

Esmalts al foc (1 dia) 17:00 a 19:00h.   9: 30 a 11:30h. 17:00 a 19:00h 3.328 20 

Gimnàs Pre-part  19:00 d 21:00h.    Gratuït Gratuït 

Gimnás 3a. Edat 16:45 a 17:45h,  16:45 a 17:45h   Gratuït Gratuït 

Ioga  9:00 a 10:00h.   9:00 a 10:00h. 2.662 16 

Pintura i dibuix   10:00a 12:00h.  17:30 a 19:30h. 2.995 / 1.497 18/9 

Potenciem la ment      6.156 37 

Psiconumerologia      6.156 37 

Puntes al coixí 10:00 a 12:00h.  17:00 a 19:00h   2.163 / 1.165 13/7 

Restauració de 
mobles  

9:00 a 11:00h.  
11:30 a 13:30h 16:00 a 18:00h. 18:00 a 20:00h. 16:00 a 18.00h  

18 00 a 20:00h.  3.161 / 1.664 19/10 

Tall i confecció (2 
dies) 

 17:00 a 19:00h 
19:00 a 21:00h. 

10:00 a 13:00h. 17:00 a 19:00h 
19:00 a 21:00h. 

10:00 a 13:00h. 3.328 / 1.830 20/11 

Tallí i confecció (1 
dia) 

 17:00 a 19:00h.  
19:00 a 21:00h. 

10:00 a 13:00h. 17:00 a 19:00h.  
19:00 a 21:00h. 

10:00 a 13:00h. 2.329 / 1.830 14/11 

Tècniques sensorials      6.156 37 

 
ACTIVITATS I SORTIDES 
 

- Explicació de contes per Francesca Mazzara.  
Els divendres a les 6 de la tarda a la biblioteca (bimensual) 
- Sortida a Andorra (Caldea) 
- Visita al Museu del Paper de Capellades 
- Visita a les Mines de Cercs 
- Dinar al Refugi del Vedat. Dia 7 de març (Dia de la Dona Treballadora) 
- Viatge a Madrid en tren, visitant el Museo del Prado.  
El cap de setmana del 15, 16 i 17 de març 
- Girona en flors. Mes de maig 

EXPOSICIONS 
 

- Pintures de R. Mascorda 
Del 25 de setembre al 7 d'octubre 
- Frederich Pie  
Del 8 al 21 d'octubre 
- Festa Major  
Del 2 al 18 de novembre 
- Pintures d'Elena Vendrell  
Del 23 de novembre al 9 de desembre 
- Gerard Rosés  
Del 18 de desembre al 10 de gener 

P R O G R A M A C I Ó  2 0 0 1
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Més endavant, fan servir els locals

de l’esplai Itaca (molts d’ells són

monitors) i s’estrenen en concerts

“clandestins” a casa de diferents

amics i amigues.

No serà fins la VIII Setmana de la

Joventut quan debuten davant una

bona c laca  i  comença una

experiència única per tots ells que

els durà pels pobles del voltant i

fins i tot a actuar a La Cova del

Drac de Barcelona.

Escoltant el seu pop-rock-folk-

radikal-reivindicatiu o com qui els

escolti pugui definir-los vàrem

xerrar  una estoneta amb el ls

durant la Fira d’Entitats el passat

d ia  29 a l  Parc  de Can Godó

d a v a n t  d e l  s e u  e s t a n d .Jo
ve

n
tu

t
Música «Made in Teià»

Reproduïm aquí la conversa que

no té desperdici...

Quants components sou?

Doncs, dues guitarres, un baixista,

el bateria, teclats, gralla i veu, o

sigui 6. Però ara estem en un

moment d’incorporacions i és molt

probable que s’incorporin un parell

de components més...

Quantes vegades heu actuat en

el darrer any?

Potser haurem fet uns dotze «bo-

los», al casal d’Alella, a la Setmana

de la Joventut, a instituts, a La

Cova del Drac, a una guingueta de

la platja del Masnou...

I el vostre pròxim directe?

El dia 5 d’octubre a la Festa

Són quatre nois d’entre 18 i 27

anys, la majoria del poble que des

del juny del 1999 i a partir de,

segons ells mateixos “una anada

d’olla durant un sopar” funden

TÍPICA REACCIÓ i comencen a

assajar en el domicili d’un dels

integrants de la nova banda.

Entrevista a Típica Reacció, el grup de
moda a Teià

CARLES BARNADAS, FRANCESC OLIVA, ISAAC COMPANYÓ, ENRIC
MIRALLES I ALEX MAS, COMPONENTS DEL GRUP MUSICAL

12 JOVENTUT



Univers i tà r ia  de  la  Facu l ta t

d’Industrials (UPC) a les 21h.

A més dels concerts Típica

Reacció ha enregistrat una ma-

queta, no?

És cert. Es va enregistrar al juny

d’aquest any i recull els nostres te-

mes principals. Vàrem fer 200

còpies i portem venudes unes 130

aproximadament. Les venem als

concerts, de forma individual i a Can

Ferran.

També la ràdio ha punxat algun

dels vostres temes...

Sí, hem sortit a Catalunya Cultura

al programa d’en Lluís Gendrau .

Bé, quins són els pròxims plans

de Típica Reacció?

Ara pera ara, tancar la temporada

dels concerts d’estiu i treballar com

estem fent en nous temes i en

noves incorporacions al grup.

L’estrena de les novetats esperem

fer-la al concert de la Nit Jove de la

Festa Major el pròxim més de

novembre.

Doncs, ja ho sabeu, el 5 d’octubre

a Industrials, el 20 del mateix mes

a Alella o, durant la Festa Major

es teu  to ts  conv ida ts  a  les

actuacions de Típica Reacció.

Sempre és un plaer xerrar amb

vosaltres...

Si voleu posar-vos en contacte amb

ells podeu escriure a la següent

adreça e lec t ròn ica :

tipicareaccio@hotmail.com

JOVENTUT 13



Els passats 21,22 i 23 de

setembre es va celebrar una

nova edició de la Setmana de

la Joventut.

Els actes centrals varen ser la

Nit de Concerts a la pista de

bàsquet amb l’actuació dels Tí-

pica Reacció (grup local), Raíz

(de Terrassa) i els Track Band

(de St. Vicenç dels Horts).

La qualitat dels grups va ser el

fet més destacable de la

vetllada,tot i que la participació

del públic es va veure afectada

per les festes de la Mercè i el

concert de Manu Chao a la

Plaça de Catalunya.

Es calcula que van passar per

la pista unes dues-centes per-

sones que van gaudir amb les

cançons dels grups convidats.

La botifarrada jove prevista pel

dissabte al Casal de Joves i la

inauguració de la Fira d’entitats

es va haver de suspendre a

causa de la pluja intensa i es va

acabar celebrant el següent cap

de setmana (diumenge 30)

concentrant tots els actes pre-

vistos en un sol dia al Parc Can

Godó.

A la fira hi estaven

representades moltes de les

entitats més actives del poble

que van muntar els seus

estands informatius sobre les

Es realitza la IX Setmana
de la Joventut a Teià i la
trobada d’entitats

VISTA DEL PARC CAN GODÓ ON S’HI CELEBRAVA LA TROBADA D’ENTITATS

seves activitats.

Un total de deu entitats més

l’estand de la Regidoria de

Joventut (responsable de

l’organització) van ser presents

en aquesta trobada d’entitats

que enguany va ser una mica

accidentada per la pluja (coses

del directe).

D’altra banda, i després de la

botifarrada i la xocolatada es va

concloure la novena edició de

la Setmana de la Joventut amb

un espectacle de malabars,

percussió i pirotècnia a càrrec

del grup Esporàdics a la zona

de les grades del parc que va

fer les delícies del públic

assistent.

El casal de joves
tanca durant
l’octubre

El Casal de Joves i el Punt de

Teià tancarà durant el mes

d’octubre per vacances i tornarà

a obrir el dilluns cinc de

novembre amb nou horari i

propostes pel jovent.

Fins la tornada!

14 JOVENTUT
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l E l s  Serve is  Soc ia ls ,  amb la

col.laboració de la Diputació de Bar-

ce lona,  ha preparat  un ta l ler

d’entrenament de la memòria basat

en la lectura i la pràctica d’exercicis

de manteniment memorístic, amb

l’objectiu de disminuir o pal.liar el

deteriorament de la memòria.

El taller és adreçat a persones

majors de 60 anys del municipi i es

realitzarà en 10 sessions, amb

periodicitat setmanal, des del  2 de

novembre fins el 4 de desembre. A

partir de gener de 2002, i en funció

de la demanda, es podrà repetir el

ta l ler  per  a un nou grup.  Els

interessats cal que s’apuntin a les

llistes col.locades al Casal d’Avis

o al Consultori.

Tallers d’entrenament de
la memòria

Seguint el cicle de conferències que

es va iniciar el dia 22 de març al

Casal d’Avis, amb la conferència

sobre “Els testaments i el Règim
successori a Catalunya;” el dia 19

de juny es va realitzar una xerrada-

taller sobre “L’Euro la moneda
del 2002“.

En aquesta xerrada els assistents

van poder familiaritzar-se una mica

més amb la  nova moneda,

realitzant exercicis de conversió i

palpant una mostra simulada de

bitllets i monedes d’euros.

La tercera conferència d’aquest

cicle va tenir lloc el passat dia 19

de setembre amb el  t í to l  “La

Cicle de conferències al
Casal d’Avis

sexualitat i la gent gran”.

Aquesta  s ’ in ic ià  amb la

visualització d’un vídeo, seguit de

l’exposició de l’expert, el Sr. Lluís

Fortuny, prestigiós psicòleg clínic i

sexòleg, i per acabar amb un llarg

i profitós col.loqui.

A la cloenda de l’acte, i com és

habitual, la Junta del Casal d’Avis

va agrair la participació de tothom

amb un petit refrigeri.

L ’o rgan i tzac ió  agrae ix  la

col.laboració de tots els assistents

i en especial la presència, cada

cop més nombrosa i activa, de les

dones.
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El passat dia 8 de juliol es celebrà a la

piscina municipal la campanya

“MULLA’T” dedicada als malalts de

l’esclerosi múltiple.

Amb la venda de diferents objectes com

samarretes, gorres, mocadors i

l’aportació de l’Ajuntament amb la

recaptació de les entrades s’ha recollit

la quantitat de 122.500 pessetes que

aniran destinades a finançar programes

per als afectats per aquesta malaltia.

L’Ajuntament agraeix, un cop més, la

col.laboració de tots els qui van partici-

par a la campanya.

S
a

n
it

a
t

Sanitat aconsegueix
122.500 Ptes. a la
campanya MULLA’T per
l’esclerosi múltiple

QUATRE NENS COL.LABOREN EN LA CAMPANYA

16 SANITAT



La nova regulació unifica els dos

sistemes de certificació actuals: els títols

que expedeix la Junta Permanent de

Català que tenen la finalitat de certificar

el coneixement de català per a les per-

sones adultes i el Certificat Internacio-

nal de Català  que acredita els

coneixements de català per a perso-

nes que l’aprenen com a segona

llengua.

D’aquesta manera s’aconsegueix una

equiparació dels nivells dels certificats

de català  amb els títols que acrediten

O
fic

in
a 

de
 C

at
al

àEl Govern de la Generalitat va

aprovar a proposta del conseller

de Cultura, el passat mes de

maig,  el decret que regula

l’avaluació i la certificació de

coneixements de català, al marge

de l’ensenyament reglat de la

llengua.  El decret que integra el

Certificat Internacional de Català,

estableix  cinc  nivells  de

reconeixements d’acord amb el

marc fixat pel Consell d’Europa

per a l’avaluació  de les llengües

modernes. El nou sistema regirà a

partir de les convocatòries de

l’any vinent.

Adaptació dels certificats
de català al marc europeu

altres llengües, i també s’estableix una

gradació més precisa dels nivells.

El decret encomana a la Direcció Ge-

neral de Política Lingüística la

convocatòria i  administració de les

proves i l’expedició dels certificats, i en

conseqüència deroga la Junta

Permanent de Català, organisme que

fins ara exercia aquestes funcions.

En els divuits anys del període 1982-

2000 la Junta Permanent de Català ha

atorgat 135.527 certificats de català

(63.284 nivell B –elemental- i  53.708

nivell C- mitjà-).

CNL MARESME-MATARÓ, Oficina de Català de Teià

Ha programat per al curs 2001-02:

I3 (nivell intermedi) els dilluns i els dimecres de 15.15h a 17.00h a la CMC

LA UNIÓ. Servei de tutoria per a cursos de distància.

Començament de curs:  15 d’octubre
Inscripcions als cursos presencials i prova de col.locació: Del 12 de setembre
a l’11 d’octubre,  de 9.30h  a 12.30h

Sessió informativa i inscripcions als cursos a distància: 11 d’octubre a les 11h

a la biblioteca de la CMC la Unió.
OFICINA DE CATALÀ 17

SISTEMA NOU SISTEMA ANTIC 

CERTIFICATS DE CONEIXEMENTS DE LLENGUA GENERAL 

  
Certificat de nivell bàsic de català  

B1 B2 B3 
Nivell bàsic del Certificat Internacional 

L1 L2 L3 
Certificat de nivell elemental  

E1 E2 E3 
Nivell llindar del Certficat Internacional  

L4 L5 L6 
Certificat de nivell intermedi  

I1 I2 I3  (B) 
Coneixements elementals orals i escrits 

S1 S2 
Certificat de nivell suficiència  

S1 S2 S3 (C) 
Coneixements avançats orals i escrits  

S3 S4 S5 
Certificat de nivell superior 

D 
Coneixements superiors orals i escrits 

D 

CERTIFICATS DE CONEIXEMENTS ESPECÍFIC 

Certificats de coneixements de llenguatge 
administratiu 

Coneixements suficients de llenguatge 
administratiu /G) de la JPC 

Certificat de coneixements de llenguatge 
jurídic 

Coneixements suficients de Llenguatge 
jurídic (J) de la JPC 

Certificat de coneixements de comercial 
Coneixements suficients de llenguatge 

comercial (M) de la JPC 
Certificat de capacitació per a la correcció 

de textos orals i escrits 
Capacitació per a la correcció  textos 

orals i escrits (K) de la JPC 

(
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Acaben d’estrenar botiga, quina

qualitat !!!

És potser una de les primeres

coses que ens ve al cap quan ens

pregunten per  la  Carn isser ia

Mònico.

ComerçosComerçosComerçosComerçosComerços . . .. . .. . .. . .. . .
La carnisseria J. Mònico,
qualitat i professionalitat

EN JAUME PARE, EL FILL I EN RA-
MON, EL TIET A LA BOTIGA ANTIGA

L’ANTERIOR CARNISSERIA, DAVANT
DE LA PLAÇA DE CATALUNYA DE
TEIÀ

Una Carnisseria nova, però antiga

i amb experiència i professionalitat.

Però la historia d’aquesta botiga no

comença aquí, sinó que es remunta

als anys setanta quan la família

Mònico, en Jaume i la Manuela es

feien càrrec del bar de la Palma

(que després passaria a la família

Noguera).

En plegar del bar, en Jaume va

instal.lar una petita bodega al carrer

Àngel Guimerà on a més a més,

s’hi venien pollastres.

La demanda de la gent però, va

fer que de mica en mica, aquella

bodega es convertís en un petit

supermercat on també es podien

trobar llegums i altres queviures.

De mica en mica, la botiga es va

anar quedant petita fins al punt
18 CONSUM



És un dimarts, són les dotze i

anem a fer les fotos per a aquest

reportatge.

Des que hem arribat no ha parat

d’entrar gent ( i  això que és

dimarts).

La Neus m’ensenya l’interior de

la botiga allí on en Jaume talla

la carn. Jo sempre m’ho havia

imaginat un lloc poc agradable

però la ver i tat  és que està

impecablement net. Semblava

fins i tot que ens esperessin.

La Neus s’amaga i«lluita» per

no sortir a la foto tot i que al final

la convencem per fer-ne una de

família.

La curiositat:

En Jaume i la Neus m’expliquen

que al seu pare, que abans

treballava de camioner, quan

ar r ibava a  casa no  pod ia

suportar veure la carn crua al

plat, i que la volia ben cuita.

Qui diria que més tard la tocaria

cada dia.

que van decidir de posar una

carn isser ia ,  cansa lader ia  i

formatgeria al passeig de la Riera

86-88, just al lloc on fins llavors hi

hav ia  la  Ca ixa  La ie tana que

s’havia traslladat. El 3 de maig de

1985 s’inaugurà aquesta nova

botiga, la qual va ser  molt ben

acceptada a la nostra població per

la qualitat de la seva carn i els

seus productes.

La carnisseria nova la portarien en

Jaume Mònico pare i la seva filla,

la Neus, mentre que la mare, la

Manuela i el seu fil l Jaume es

quedarien a la botiga vella durant

cinc anys més.

Cal destacar l’ajut del germà d’en

Jaume, en Ramon Mònico qui els

ha ajudat en tot moment.

Malauradament, en Jaume Mònico

va morir degut a una malaltia l’any

1994.

El passat 2001 la família Mònico

van inaugurar el que ara és la nova

bot iga ,  una carn isser ia  “de

disseny” al passeig de la Riera, 68.

L’INTERIOR DE LA NOVA
CARNISSERIA PRESENTA UNA
GRAN GAMA DE PRODUCTES
DETALLADAMENT ORDENATS I
COL.LOCATS.

CARTELL DE PROPAGANDA DE
L’ANY 1985 ANUNCIANT LA
INAUGURACIÓ DE L’ANTIGA
BOTIGA

L A  C U R I O S I T A T
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No cal dir que aquesta instal.lació

és de i per a tots els teianencs, i

que tothom hi té dret a participar i

fer ús d’unes instal.lacions que aviat

es  conver t i ran  en  un  espa i

centralitzador i dinamitzador de

l’esport en el nostre poble.

El principal objectiu a complir i en

el que ja estem treballant, és una

àmplia oferta d’activitats que vindrà

a cobr i r  la  major  par t  de les

necess i ta ts  espor t i ves  de ls

ciutadans, i esperem amb els anys

(no gaires), s’anirà ampliant en

funció de la demanda rebuda.

Volem oferir un programa d’activitat

física per a la salut, en el que

tenen cabuda des dels més joves

fins als més grans. Un Programa

d’Iniciació esportiva per als més

pet i t s ,  en  e l  que podran

desenvolupar i conèixer les seves

habilitats mitjançant una multitud

d’esports a nivell base.

No ens oblidarem de l’esport de

lleure, que és sempre present, tant

en  ac tes  esporàd ics  com

programats. Els nens de l’escola El

Cim també faran ús d ’aquest

poliesportiu a les hores d’educació

física. I per últim, però no menys

important,  l’esport de competició

que les nostres entitats amb tot el

seu  es forç  han fe t  c ré ixer  i

desenvolupar a la nostra Vila, i a

les quals el Pavelló dóna una granE
s

p
o

rt
sDesprés d’una gran acollida i

d’una Inauguració molt més que

esperada i que de ben segur no

oblidarem...  Només ens cal obrir

les portes a tots els ciutadans i

ciutadanes i oferir tot allò que

esteu desitjant i que us vincula

directament amb el món de

l’esport.

Encara que de moment això no

ens és possible..., sí que està a

les nostres mans introduir-vos i

fer-vos  unes pinzellades sobre el

que serà i el que pot arribar a ser

aquest Poliesportiu.

El pavelló poliesportiu
municipal El Cim, en
marxa...

POLIESPORTIU MUNICIPAL

acollida.

Per descomptat dir que restem

oberts a qualsevol suggeriment,

idea o iniciativa que ens vulgueu

aportar. Tot i que estem treballant

com formigues treballadores, el niu

encara ha de créixer molt!

Al vostre servei i per a qualsevol

consulta o informació hi trobareu: la

directora del Poliesportiu, Anna Rin-

cón; el conserge i mantenidor, An-

tonio Tatjer; i la conserge i adminis-

trativa, Francesca Raméntol.

Més endavant donarem a conèixer

activitats, horaris, preus i altres,

perquè tots pugueu gaudir d’unes

noves instal.lacions amb l’última

tecnologia, a les quals i per les

quals tots hi  t rebal larem amb

il.lusió.20 ESPORTS
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terrenys de la plana passen a ser de

“edificables industrials” a “edificables

urbans.

Què representa això per Teià?

1 -  Sol.licitud de reubicació a la

Generalitat de Catalunya de la zona

industrial a sector Voramar dins el terme

municipal de Teià (rodalies de la zona

de la deixalleria, la depuradora,

Caprabo, etc.).

2 - Desaparició dels problemes

ocasionats per les zones industrials

properes als habitatges, com són

sorolls, fums, trànsit, etc.

Quins guanys amb cessions de

terrenys representa per Teià?

A - Cessió a l’Ajuntament d’una peça

per a equipament de superfície míni-

ma de solar de 6.000 m2 i màxima de

8.000 m2 per a la construcció d’un

Institut.

B - Cessió a l’Ajuntament del terreny

actual de la Masia de Can Llauradó,

inclosa l’edificació: 3.500 m2 per a

equipament cívic, social o cultural.

C - Cessió d’espais lliures públics de

17.339,43 m2 (zones verdes)

D - Cessió de 5.069 m2 que es desti-

naran a:

- 3.600 m2 per a habitatges socials,
sobretot destinades a la joventut de
la nostra població (entre 50 i 60
vivendes).

- 557 m2 destinats a taller per a la Bri-

gada Municipal.

S’executarà un vial de connexió, entre

la futura carretera d’accés paral.lela a

la riera des de la N-II fins la cruïlla de J.

Roca Suárez Llanos / Pg. Del

Castanyer, i la cruïlla Carretera antiga

d’El Masnou i l’Avinguda J. Roca

Suárez Llanos, amb execució d’una

rotonda en aquest encreuament.

L’Ajuntament preveu construir
entre 50 i 60 habitatges a la
zona de la plana i hi reserva
terreny per a un institut
Aprovació provisional de la modificació
puntual del sector de la plana

RESULTAT DE LA VOTACIÓ AL PLE DE 17 DE JULIOL DE 2001

El resultat de la votació sobre l’aprovació provisional de la modificació

puntual del sector de la plana  en el ple amb data 17 de juliol de 2001 va

donar el següent resultat:

CiU - 5 vots a favor PSC - 2 vots en contra

PP - 1 vots a favor ERC - 3 vots en contra

Aprovat provisionalment per majoria absoluta
URBANISME 21
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El passat mes de juliol i agost es va

procedir a la fumigació dels arbres del

Passeig la Riera  - Plàtan de carrer -  (

Platanus Hispània ), un total de 274

arbres per combatre contra el Odidi i la

Corithuca.

El cost del tractament va ser de

429.200.- Pts.

Avancen les obres
de la deixalleria

Les obres de construcció de 2.000 m.

de la deixalleria mancomunada dels

pobles de Teià, Masnou i Alella  van a

bon ritme, ja que es preveu la seva

obertura a mitjans de gener del 2002.

Nova senyalització
de la població

Durant el mes de juliol la Brigada Muni-

cipal va procedir a la col.locació de la

nova senyalització de la població que

així permet ordenar la circulació i

mantenir ben informat a l´usuari.

Aquests rètols són d’alumini amb do-

ble plec de seguretat i fixació d´un  un

sol pal amb sistema de brides.

Es fumiguen els
plataners de la
riera

MOSTRA DELS NOUS RÈTOLS INFORMATIUS COL.LOCATS A LA NOSTRA
POBLACIÓ.

IMATGE DE LES OBRES DE LA NOVA DEIXALLERIA MANCOMUNADA.

ObrObrObrObrObres i Serveises i Serveises i Serveises i Serveises i Serveis
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A partir de l’1 de gener de 2002, es

donarà sortida oficial  a la circulació de

l’Euro.

Encara disposarem dels mesos de

gener i febrer per utilitzar la pesseta.

El 28 de febrer de 2002 direm adéu

definitivament a la que ha estat la

nostra moneda des de l’any 1868, la

pesseta.

Missatge adreçat
als titulars de
l’IAE

Els preus són un aspecte delicat i

important en l’activitat comercial, i l’euro

influeix en la manera com es perceben.

Per això, és en aquest cas on la seva

funció és més rellevant: els seus clients

han de saber que l’única cosa que

canvia és la moneda -la unitat de me-

sura- i no el preu els productes.

Conversió i
arrodoniment

Vostè, com a comerciant, té llibertat per

fixar els preus dels seus articles. Ara

bé, la llei preveu que el preu sigui el

mateix tant si està expressat en

pessetes com si ho està en eurosH
is

e
n

d
a Consells

Sempre que pugui quan li paguin en

efectiu tomi el canvi en euros des del

primer dia.

La pesseta és vàlida fins al 28 de febrer

de 2002 i treballar amb dues unitats és

complex. Si torna el canvi en euros, es

redueix el període de doble circulació.

Caixes enregistradores, bàscules que

indiquen preus, etiquetadores, rètols,

cartells i llistes de preus, rebuts i tiquets

de venda, factures i/o albarans,

aplicacions informàtiques... Tot ha

d’estar preparat perquè vostè pugui

cobrar en euros.

Per tal de familiaritzar-nos amb

la nova moneda, us fem cinc

cèntims sobre la imminent arri-

bada de l’Euro, i molt

especialment de com afectarà

els comerços del nostre

municipi.

Consells bàsics sobre
l’arribada de l’euro

1 pesseta = 0,01 euros

5 pessetes = 0,03 euros

25 pessetes = 0,15 euros

50 pessetes = 0,30 euros

100 pessetes = 0,60 euros

200 pessetes = 1,20 euros

500 pessetes = 3,01 euros

1.000 pessetes = 6,01 euros

2.000 pessetes = 12,02 euros

5.000 pessetes = 30,05 euros

10.000 pessetes = 60,10 euros

EL CANVI EN PESSETES
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CLUB EXCURSIONISTA TEIÀ

El Club Excursionista Teià es va

constituir el mes d’octubre de l’any

2000, malgrat que els nostres inicis

es remonten a 9 anys enrere, quan

el juny de 1993 un grup de perso-

nes vàrem fer la primera excursió.

Des de  l lavors  hem fe t  67

excursions, i en els darrers anys

hem estipulat una excursió men-

sual.

El nostre origen s’explica per la

voluntat de practicar un esport de

grup, que ens permetés gaudir de

la muntanya i conéixer la nostra

terra.

D’aquesta manera hem fet cims tan

coneguts  com e l  Pu igmal ,  e l

Pedraforca, el Mulleres, l’Aneto, el

Montarto, el Canigó, o el Mont

Perdut;  i  ens hem endinsat a

d ’a l t res  indre ts  com ara  e l

Montseny, que és un prodigi a la

tardor; Montserrat, que va ser tota

una descoberta:

el Montsec i l’espectacular Congost

del Montrebei; els Ports de Besseit,

el Montsant,  la Garrotxa i tants

d’altres paratges que hem anat

coneixent.

Fem sortides d’un o dos dies; i en

aquells llocs on passem la nit,

dormim tant en hotels com en refugis

de muntanya, cases de colònies,

cases rural o tendes de campanya.

Després de tots aquests anys

practicant l’excursionisme, hem

constituït el Club per tal de donar

una cobertu-

ra  lega l  i

d’assegurança

a la nostra

ac t iv i ta t ,  i

perquè dins

d ’ a q u e s t

marc es po-

den c rear

n o v e s

activitats.

Actualment el Club el formen 44

socis, d’edats compreses des dels

11 fins als 65 anys.

La nostra principal necessitat és la

de disposar d’un local on poder

guardar  i  a rx ivar  to ta  la

documentació, i on poder celebrar

les reunions  del Club.

Nova entitat a la nostra població:
El Club Excursionista Teià.

MEMBRES DEL CET EN UNA DE LES SEVES SORTIDES

CET-TEIÀ 25
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Activitats

El passat mes de juliol vàrem cele-

brar amb gran èxit el 22è. TORNEIG

DE FUTBOL SALA, ja tradicional a

la nostra vila. L’assistència de

públic fou nombrosa durant tots els

partits de la primera fase i sobretot

durant la segona fase i les finals.

La inscr ipc ió  d ’equ ips  fou la

mateixa que l ’any passat ,  27

participants i el nivell dels mateixos

va ser  mes a l t  que en a l t res

edicions M Torneig.

La final la varen disputar els equips

de L’ILLA DEL PAPER i BAR LA

GINESTA-ARRUGA STUDIO,

partit molt disputat que va guanyar

el BAR LA GINESTA-ARRUGA

STUDIO amb el resultat de 6 a 2.

Des d’aquestes línies volem felici-

tar al guanyador i també a tots els

altres equips participants que amb

el seu esforç varen fer possible

l’èxit del Torneig.

Competició

Hem encetat una nova temporada

de bàsquet amb 11 equips, 2 més

que l’any passat, juntament amb

l’escola de bàsquet, i ho hem fet

amb la mateixa il.lusió de sempre,

encara que aquest any tenim un

motiu més per il.lusionar-nos i és

que esperem poder entrenar i jugar

al nou Pavelló Poliesportiu Munici-

pal El Cim ben aviat. Això significa

un gran avanç per als nostres

jugadors i jugadores que fins ara

han hagut  de  supor ta r  les

inclemències del temps, el fred i un

reduït espai per equipar-se en les

nostres instal.lacions.

Per primera vegada a la història del

bàsquet a Teià aquest any tindrem

5 equips femenins en competició.

El Club

En repetides ocasions i per molts

socis del nostre club se’ns ha

preguntat a la Junta que passarà

amb la nostra pista una vegada

anem a jugar al Pavelló, doncs bé,

els hem de dir que seguirà’ servint,

al menys aquesta és la nostra

intenció, per fer entrenaments que

no podrem fer al Pavelló per falta

d’hores i que a ben segur li trobarem

actes per desenvolupar-hi, com per

exemple el torneig de Futbol Sala

que celebrem cada any el mes de

juliol i d’altres.

Els jugadors

Des d ’aquestes  l ín ies  vo lem

adreçar-nos als pares i mares que

tinguin fills i/o filles entre l’edat dels

8 i 20 anys que els animin a jugar

a bàsquet al nostre club i s’animin

ells mateixos a prendre part amb

nosa l t res ,  a  fo rmar - los

esportivament. El nostre lema de

«ment sana cos sa” el volem incul-

car als seus fills i filles a la vegada

que faran un esport considerat, junt

amb la natació, un dels esports més

complerts pel desenvolupament del

cos humà.

Possiblement, quan tinguin aquest

butlletí a les mans ja estarà en

marxa l’Escola de Bàsquet. Si els

interessa inscriure-hi el seu fill o filla,

poden passar per la secretaria del

club els dilluns, dimecres i divendres

de 7 a 8 de la tarda, on se’ls

informarà de les condicions per po-

der formalitzar la matrícula.

La nostra
felicitació

Aprofitem aquest escrit al Butlletí

Municipal per FELICITAR DE TOT

COR A L’AJUNTAMENT del nostre

pob le  per  la  inaugurac ió  de l

PAVELLÓ POLIESPORTIU MUNI-

CIPAL EL CIM, fet ocorregut el

passat dia 11 de setembre, diada

Nacional de Catalunya, i que fou

tot un èxit. El nostre desig és que

per molts anys el puguem disfrutar,

d ’una manera o a l t re,  to ts  e l

teianencs.

L’AE Teià, en marxa

26 AE TEIÀ



It
a

c
a

 

E S P L A I  I T A C A

Tot i que ja portem bastant de

temps sense fer gaire enrenou, i ja

no podem aguantar gaire més, ja

tornem a ser aquí.

L’Esplai Itaca va acabar el curs

passat  amb una gimcana, tot

intentant reproduir els temps de les

galeres, el passat mes de maig,

però no penseu pas que ens hem

passat tot l’estiu de vacances, i ara!

hem tingut unes colònies d’ estiu

molt i molt mogudetes.

Tot va començar el dia 3 d’ agost,

quan els nens i monitors de l’esplai

Itaca ens disposàvem a posar en

marxa una ruta per les restes de

l’Islam a Catalunya, l’expedició

anava dirigida per un expert en el

tema, el senyor Abdil Salahama.

Quan érem a l’autocar, a punt d’

arribar a la casa de colònies, de

sobte ens van posar un vídeo. Era

e l  senyor  Sa lahama que ens

in fo rmava que hav íem es ta t

retinguts per tal de formar part d’

una investigació científica amb els

nostres cossos, ja que ell juntament

amb els c ient í f ics de la base

d’Aciclovir Corporation volien expe-

rimentar amb un nou virus per tal

de trobar-ne cura i fer-se rics,

aques t  v i rus  e ra  l ’anomenat

Cocsakie.

Però com tot, els de l’esplai Itaca

vam trobar solució al problema  i

ens en vam sortir sense cap mena

de conseqüència, això sí, vam

passar una setmana d’ allò més

agitada, lluitant per tal de trobar

l’antídot que feia efectiu la cura del

virus.

Un cop vam arribar a Teià, cadascú

va anar a casa seva per tal de re-

posar i començar ja a carregar les

celebrem el nostre 15è aniversari, i

que ja us podeu anar preparant

perquè serà un any d’ allò més

potent.

Hi haurà el mega circuit de bicicletes

tant per als més grans com per als

més petits, la festa de la primave-

ra tot celebrant   l’aniversari i moltes,

moltes coses més que ara no

Preparats per al nou curs?

piles, ja que el dia 6 d’ octubre

comença oficialment el curs 2001-

2002 de l’Esplai Itaca, com cada

any, ple de novetats i un munt de

sorpreses ,  ja  se  sap,  nous

monitors, nova sala, etc. Cal dir que

aquests any comptem amb 21

monitors, que estaran distribuïts en

5 grups d’ edats diferents, tots ells

disposats a posar-hi moltíssima

canya al tema.

Us volem advertir que enguany

revelarem ja que si no perdria tota

la gràcia. No sigueu impacients que

ja podreu anar descobrint el que us

tenim preparat.

Prepareu-vos que aquest any en

veurem de tots colors. I no resta dir

res més que... ànims i força que

l ’Espla i  I taca de Teià  fa  15
anys!!
Els monitors de l’esplai Itaca.

NENS I MONITORS DE L’ESPLAI
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ELS PALLASSOS EQUILIBRISTES
DEL MINTAKA

ELS INTRÈPIDS RAIERS/ES VAN FER EL CIM

L’ASSOCIACIÓ D’ESPECTACLES
MINTAKA AL COMPLET

- Lalalaaaaa...

- Què cantes, què és aquesta

cançó?

- Res, és que aquest estiu als

campaments del cau....

- Als campa... què?

- Sí, amb l’Agrupament Escolta

Mintaka d’aquí de Teià cada any,

quan s’acaba el curs, anem a la

muntanya uns quants dies...

- Molts dies?

- Sí, deu dies o més. I el millor és

que dormim en tendes  de

campanya, ens banyem al riu i a

la nit cantem cançons tots i totes

junts a la vora del fanalet.

- Ahhh... cançons com la d’abans?

- Sí, i moltes més. Però aquesta és

espec ia l ,  perquè par la  de ls

campaments d’aquest estiu i per

això m’agrada tant. Saps? l’AE

Mintaka es va convertir en una

associació d’espectacles i vam

haver d’organitzar una actuació de

circ entre totes les unitats del cau...

- Que divertit! I la cançó parla de

tot això?

- Sí, mira, ara te la canto...

“Es tem a l  c i rc ,  a l  m ig  de  la

muntanya

tots molt contents, a Borredà on

sempre hi ha festa

i tothom s’ho passa bé.

Lleons, domadors, pal lassos i

malabaristes ballant,

a la pista tots hi som, i a tots traiem

la son.

Follets, raiers, llops, caps i pioners

cantem la cançó del circ

i tot cantant recordem tots junts

aque l ls  moments  de ls

campaments.

Venim de Teià, per fer un viatge llarg

i també llunyà, ple d’aventures i de

gresques que a tots ens divertiran.

L’estrella del Cau ens guiarà la

nostra llarga ruta, i l’intendent farà

força menjar per poder-la continuar.

Follets, raiers, llops, caps i pioners

cantem la cançó del circ

i tot cantant recordem tots junts

aque l ls  moments  de ls

campaments.”

-  Os t res . . .  qu ina  cançó més

maca...i com puc conèixer jo el cau?

-  Doncs mira,  estem tots  e ls

dissabtes de 5 a 7 de la tarda fent

jocs ,  cançons,  danses  i  m i l

activitats més. Si ens vols conèixer

només has de venir.

Equip de Caps de l’AE Mintaka.
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TEIÀ FUTBOL CINC

Aquesta temporada que acabem

de començar, serà la primera que

no ens haurem de sentir, algun

comentari de més sarcàstic dels

nostres contrincants.

Moltes han estar les vegades que

després de guanyar un partit en

havíem de sentir al lò de “que

estrany és que tenint un equip tan

bo, hagueu de jugar en un pavelló

de lloguer fora del vostre municipi”.

Però bé. Això ja s’ha acabat, ja

que el poble de Teià ja té un

Pavelló Poliesportiu, i dels més

bonics de tota Catalunya.

El passat 11 de setembre, va ser

inaugurat el flamant Pavelló Muni-

cipal. L’acte va ser enterbolit, al

menys a les grades, on hi havia el

públic, pels cometaris dels fets que

acabaven de passar als Estats

Units i que ara, després d’unes

setmanes s’ha de catalogar com

una barbàrie.

Pel que fa al nostre club, va estar

representat, en l’àmbit estrictament

esportiu, per quatre equips de la

nostra pedrera, que van jugar dos

Teià futbol cinc, un club de primera
que juga en un pavelló de primera

interessants partits entre ells. No us

podeu imaginar la il.lusió que els va

fer als nostres nens, el fet de ser

els protagonistes de la inauguració

del seu pavelló.

Des d’aquí volem donar les gràcies

al nostre Ajuntament per fer realitat

un desig que teníem des de feia

molts d’anys.

Fu
tb

ol
 5
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ASSEMBLEA LOCAL DEL GRAMC

Des del curs 1995-96 funciona a

Teià un servei de reforç per a nens

i nenes que porta a terme un equip

de persones voluntàries que formen

part de l’Associació GRAMC. Un

dels objectius és donar suport a la

tasca dels mestres de l’Escola el

Cim i de l’IES d’Alella amb els quals

estem coordinats.

Les  c lasses  es  fan  a l  Casa l

parroquial, al passeig de la Riera,

que molt amablement ens cedeix el

rector de la parròquia.

Les  c lasses  no  només van

adreçades als fills dels immigrants

sinó que són obertes als fills de

famílies que ho necessitin i que per

diverses circumstàncies no poden

costejar un mestre de reforç.

D ’acord  amb la  f i loso f ia  de l

GRAMC, aquestes classes no són

ún icament  de  re fo rç

d’aprenentatges escolars sinó que

pretenem també que els nens i les

nenes que hi assisteixen se sentin

membres actius de la societat on

han nascut  (són  te ianencs  i

catalans) sense perdre el bagatge

cultural que reben de les seves

famílies africanes. La integració

d’aquests immigrants es confon

també massa sov in t  amb

l’obligació d’adaptar-se que té

qualsevol foraster, una adaptació

que passa necessàriament per la

submissió. Aquesta és l’opinió

generalitzada que s’està donant.

La integració no és només adap-

tar-se sinó que, en certa forma és

més un  procés  que un  punt

d’arribada. Cal guanyar-la dia a

dia amb l’exercici, per part de tots,

de la solidaritat i la voluntat de

negociació, amb la lluita contra tota

mena d’exclusió i per una veritable

igualtat d’oportunitats i de drets.

L’objectiu fonamental de l’educació

c ív ica  in te rcu l tu ra l  són  e ls

processos  d ’ensenyament -

aprenenta tge  d ’aquesta

convivència, d’aquesta negociació,

d’aquesta creativitat conjunta. Es

tracta de crear conjuntament un nou

espai inexistent, regit per unes

noves normes nascudes de la

negociació i de la creativitat conjunt,

és a dir d’un intercanvi, no pas

d’una imposició d’una cultura sobre

l’altra.

Ja sabem que la nostra tasca és

només un granet de sorra i que

poca cosa més podem fer però

mentre les institucions i la societat

sencera no s’impliquin activament,

som aquí: donant suport a la feina

dels mestres, acompanyant els

pares,  in tentant  entendre e ls

conflictes que aquest nens i nenes,

que són els ciutadans de demà,

han de resoldre en la seva vida

quotidiana.

No som sa lvadors  de  n ingú,

tampoc no som n i  vo lem ser

paternalistes; només volem ser

ciutadans responsables i solidaris.

FESTA DE FINAL DE CURS
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A continuació detallem, a manera

de resum, els èxits obtinguts pel

nostre CLUB, durant la passada

temporada, tant a nivell individual

com per equips.

Per equips

Lliga Catalana de Dòmino
- Campions del Grup blau de 1a.

divisió.

- Campions del Grup grana de 1a.

divisió.

Copa Catalana de Dòmino
-Sotscampions de Catalunya

Lliga del Maresme
- 4rt. classificats

Torneig  de Festa  Major
d’Argentona
- Campions

Torneig Festa Major de La Roca
- Sotscampions

Per parelles
individuals

Parella
MAINAR-LARA
Campions Open de Sitges

Parella
SILVESTRE - DORADO
Campions Open Barcinova

Parella
SILVESTRE -  DORADO
Campions Open de Vilassar

Parella
BARTOLO-MARINO
Campions Torneig Festa Major

d’Argentona

Parella
BARTOLO-RAFAEL
Campions grup C del Campionat

d’Andalucia

Independentment del que s’ha

ressenyat anteriorment, podem

assegurar que, pràcticament en la

totalitat dels torneigs en què hem

participat, tant a parelles

individuals com per equips, hem

assolit posicions de PÒDIUM, és

a dir ENTRE ELS TRES

PRIMERS CLASSIFICATS.

La Junta està molt orgullosa de

l’actuació dels jugadors del club, ja

que gràcies a ells el nostre esta

entre els MILLORS CLUBS DE

CATALUNYA, tant pel nivell dels

seus jugadors com per la bona

organització del club.

ENHORABONA JUGADORS !!!

Resum de la temporada 2000 – 2001
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Després de la pauta estiuenca,

hem tornat a començar l’activitat de

cant coral amb molt d’entusiasme.

Aquest  curs  serà   una mica

especial ja que fem 25 anys i ens

agradaria  portar a terme algunes

activitats especials. De fet, ja us

podem avançar que ens agradaria

començar  l’any amb un sopar amb

tots els cantaires i excantaires que

hagin passat per la coral durant

aquests anys.

Actualment som una trentena  de

cantaires, de fet  n’hem recuperat

alguns que ho havien deixat i han

estat molt ben rebuts.

La  Cora l  P icaro l  també ha

començat amb els dos grups de

petits i mitjans, aquest grups són

els que tenen més incorporacions

noves.

Ens agradaria que us animéssiu a

cantar amb nosaltres. Si esteu

interessats només heu de venir pel

Casal.

Coral Esclat  (grans) :
Els dijous a les 21h.

Ma. Rosa Domínguez

tel. 93 555 61 79

Coral Picarol (mitjans):
Els divendres de 20h a 21h

Carme Julià

tel. 93 555 33 47

Coral Picarol (petits)
Els dissabtes de 11h a 12h

Glòria Prats

tel. 93 555 12 54

A reveure!

Les corals Esclat i Picarol tornen a
l’activitat després de vacances
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Tot i ser temps de vacances,

la  par t ic ipac ió  va  ser

abundant i  10 tr ipletes van

agafar les boles.

L’harmonia, el bon humor, les

ganes de passar una tarda

agradab le  (d iguemne bon

rotllo) fou sempre present.

Tots volíem quanyar  i ho va

aconseguir la tripleta forma-

da per Fernando Sanz, Fran-

cisco Moya i Albert Brañas.

Varen rebre  uns bon ics

trofeus  i els guanyadors van

tenir la getilesa de convidar

a prendre un refresc a tots

e ls  components  de les

tripletes restants.

Amb bromes i  comentar is

còmics va finalitzar el torneig

social d’estiu.

Felicitem a Martí
Creus, primer
president del Club.

Els teus mèrits que sempre

han contribuït a millorar i am-

pl iar la convivència a Teià

El torneig social d’estiu

El Club Petanca Teià , per

participar a la nostra Festa

Major ha programat els actes

següents:

Dia 4 de novembre de 9 a 13
hores

Partit corresponent a la «Lliga

Provincial de Petanca

(C.P.TEIÀ - C.P.

SANTVICENTI).

Dia 10 de novembre a les
16,30 hores

Torneig quadrangular «Sant

Martí 2001

Les tres tripletes classificades

tindran unes valioses copes

gravades amb data i nom de

la nostra festa Major i per la

resta de jugadors es

repartiran medalles.

El passat dia 16 de

setembre va començar a

Teià la lliga de petanca.

Amb els nervis i tot el que

comporten va fer que

perdéssim per la mínima

quan semblava que

guanyaríem.

El següent partit, però, el

vam guanyar.

realitzats per tu de manera

des in teressada,  s ’han v is t

reconeguts  justament  amb

EL TEI DE PLATA.

Enhorabona PRESIDENT
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PATRONAT HOMENATGE VELLESA

El passat dia 16 de setembre es va
celebrar la festa de la Vellesa.
Cinquanta anys. Aviat és dit!

Per commemorar aquest fet el Patronat
va editar un llibret que a més del progra-
ma d’aquest any recollia la història
d’aquesta festa d’homenatge als nostres
avis, als avis de Teià, durant aquests
cinquanta anys. La majoria de les dades
varen ser facilitades pel Sr. Josep Du-
ran Duran i ens donen a conèixer com
va néixer aquesta festa i el seu
desenvolupament, així com les perso-
nes que la varen iniciar i els membres
del primer Patronat i la seva evolució fins
a la data.

El canvi de data a la festa d’enguany,
que com sabeu va passar de celebrar-
se del mes de novembre al mes de
setembre, va produir unes millores i
també uns desavantatges. Com a
millores dir que el mes de setembre té
una temperatura més adequada per
poder gaudir de la festa i que el bon
temps ens va acompanyar. D’altra ban-
da vàrem poder gaudir de les noves
instal·lacions del pavelló poliesportiu
municipal El Cim, acabat d’inaugurar.
L’inconvenient d’aquest canvi és no
haver pogut comptar amb la participació
de diverses persones, col.legis i entitats
que durant anys venien col.laborant amb
les seves actuacions en la part
d’homenatge popular, ja que el curt termini
des de l’acabament de les vacances
no els ha permès de preparar les seves
actuacions.
Això no obstant, es va comptar amb
l’actuació de la Sra. Mercader i el Cor de
Caramelles de La Palma, a més de
l’actuació de la Coral Joia d’Alella que
va completar l’acte.

S’ha de destacar la
gran assistència
d’avis a l’homenatge
d’enguany, tant a
l’Església Parroquial
per oir la Santa
Missa que ens va
oferir el Sr. rector Mn.
Josep Lluís Molas i
va acompanyar el
Cor parroquial, com al
dinar de germanor.
Cal dir que
l ’ a s s i s t è n c i a
d ’ h o m e n a t j a t s
enguany va ser su-
perior a la d’altres anys.

També la taula de presidència presidi-
da pel Patronat d’Honor Sr. Joan
Castan, alcalde de la vila, mossèn J.
Lluís Molas rector de Teià i Rosa Bertran
Mas, jutgessa de Pau de Teià, va
comptar amb la presència  del president
de Caixa Laietana Sr. Antoni
Bonamusa, excusant l’absència el
delegat de la Caixa de Pensions La
Caixa. Altres col.laboradors i
representació del Patronat formaven part
de la taula i com a convidats especials
volem esmentar la presència de dos dels
fundadors d’aquesta festa, en Josep
Duran Duran i el Sr. Manel Mestre Bosch,
els quals formaven part de la primera
Junta o Patronat juntament amb els Srs.
Josep M. Elias, Joaquim Gibernau i
Jesus Bellavista, col.laboradors que
també en formaven part, (la resta de
membres de la Junta malauradament ja
no hi són).
El Patronat actual va voler retre
homenatge  a aquestes dues persones
que durant quaranta anys van anar al
davant en l’organització dels
homenatges i també als Srs. Josep M.
Elias, Joaquim Gibernau i Jesus
Bellavista (aquest últim no va poder

assistir) que també durant molts anys
els varen fer costat.

També es va retre un petit homenatge a
la família de la Rosario Curella, en pri-
mer lloc com a persona més gran i per
donar-se la circumstància que tota la
família entrava en l’homenatge
d’enguany. L’Andreu, la Quimeta i la Sra.
Rosario. FELICITATS

Es va quedar en el tinter i per aquest
motiu els volem demanar disculpes,
d’anomenar a aquelles persones que
durant  anys des d’aquella Junta inicial
fins a l’actual, havien format part d’aquest
Patronat, i de manera molt especial als
que varen ostentar en diferents èpoques
el càrrec d’alcalde i per tant de president
del Patronat. Sobretot els que avui estan
amb nosaltres com són el Sr. Jordi
Puigoriol i Sala, Sr. Martí Creus i Puja-
das, Sr. Antoni Lopez i Alegre i Sr.
Joaquim Botey i Brunet. A ells i a tota la
resta de persones que de forma conti-
nuada o intermitent han col.laborat per
tirar endavant aquesta festa, el nostre
agraïment i reconeixement.
I per acabar el desig de tornar a retrobar-
nos l’any vinent en la celebració de la
51 Festa d’Homenatge.

Cinquanta anys d’homenatges
a la vellesa

MOMENT DE LA CANTADA DE LA CORAL JOIA
D’ALELLA, DESPRÉS DEL DINAR
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Dissabte, 3 de novembre, a les

12 h. del migdia.

Sor t ida  de l  Parc  Can Godó

(inscripcions 1/2 hora abans).

Després  de  la  des f i lada

s’obsequiarà a tots els participants

Desfilada de Vehicles Sense Motor.

inscrits amb un petit record de la

jornada i a continuació hi haurà

l’habitual guerra de

bombardes protagonitzada pels

membres de l’AE Mintaka.

No hi falteu.
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Carod-Rovira visita
Teià, però l’alcalde
es nega a rebre’l
El passat 10 de setembre el diputat i
secretari general d’ERC va visitar Teià
convidat pel grup municipal d’ERC i la
secció local del partit. Aprofitant
l’avinentesa i atesa la personalitat que
representa, vam cursar invitacions al
senyor alcalde, a la regidora de
Governació i a les entitats del poble.

L’alcalde, mitjançant un escrit de resposta
adreçat al portaveu municipal d’ERC, no
el va voler rebre a l’Ajuntament, adduint
que «seria diferent si aquest acte hagués
estat organitzat institucionalment per
l’Ajuntament, suposat en el qual amb
molt de gust participaria i em faria molta

il.lusió fer l’entrega d’un pin de plata al
Sr. Carod Rovira». Per sort, tant la junta
directiva de la Societat La Flor de la Pal-
ma —amb una visita guiada de les
obres de restauració del teatre— com la
del Casal d’Avis van acollir i saludar
Carod-Rovira, la qual cosa els agraïm
públicament.

El protocol de la
inauguració del
poliesportiu, un
desastre
Els tres regidors del grup municipal d’ERC
demanem disculpes a tots els teianencs
i teianenques que van assistir a la
inauguració del poliesportiu pel que
considerem un seguit de
desconsideracions envers el públic
assistent derivades dels actes
protocol.laris.

El públic assistent no va poder veure el
tall de la cinta ni la benedicció, que
s’hauria pogut fer a l’entrada exterior,
tenint en compte la gran quantitat de
convidats i de públic; tampoc no va po-
der participar del piscolabis que els
convidats teníem preparat, deferència
que o bé no s’hauria d’haver produït o
bé s’hauria d’haver fet extensiva al públic
en general. També lamentem la llarga
espera que els nens i nenes de futbol 5
van haver de suportar fins a l’acabament
de l’exhibició del veterans del Barça.

Tanmateix, volem agrair des d’aquí als
membres de la brigada i del servei
tècnic i altres funcionaris municipals el
munt d’hores extres que van haver de
realitzar per tal de fer que l’acte inau-

gural del poliesportiu fos més digne.

CiU i PP no volen
protegir les restes
arqueològiques de
Vallmora
La proposta de moció que ERC va pre-
sentar al Ple ordinari de setembre no va
ser acceptada per part de l’equip de govern.

Cal recordar que després de l’acord de Ple
de 16 de novembre del 1999 en què per
unanimitat —i a petició d’ERC— s’adoptà
el compromís de tramitar l’expedient de
declaració de Bé Cultural d’Interès Local
en relació amb les restes arqueològiques
trobades en el jaciment del veral de Vallmora
inclòs dins el Pla Parcial Rials i Garrofers,
a hores d’ara l’equip de govern —gairebé
dos anys després— encara no n’ha fet
cap gestió administrativa. Novament hem
de lamentar la desídia per part de la
Regidoria d’Urbanisme.

La moció proposava adoptar dos acords:

1. Aprovar la declaració de les restes
arqueològiques trobades en el jaciment del
veral de Vallmora com a Bé Cultural
d’Interès Local i tramitar-ho en el termini
màxim d’un mes a les instàncies
competents per a la seva aprovació defi-
nitiva.

2. Comprometre’s a destinar una partida
pressupostària de l’exercici 2002 per l’inici
de les excavacions i de la catalogació
arqueològica amb el vistiplau tècnic del
Servei del Patrimoni Arquitectònic de la
Direcció General del Patrimoni Cultural del
Departament de Cultura de a Generalitat
de Catalunya.

 

Esquerra Republicana de Catalunya
Grup Municipal

Visita de Carod Rovira, inauguració del
poliesportiu i les restes de Vallmora

CAROD ROVIRA AMB ELS TRES
ELECTES D’ERC-TEIÀ A LES ESCA-
LES DE L’AJUNTAMENT
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És una qüestió de lògica que qualsevol
persona assenyada i coherent, a l’hora
de valorar una cosa, la conegui abans.
El coneixement és sempre un pas previ
a la valoració, i sense el primer mai no
es pot portar a terme el segon... o això
crèiem fins ara, ja que veiem com, sense
conèixer de què es parla, els regidors
d’ERC a l’Ajuntament de Teià donen la
volta a aquest principi bàsic de
coherència. Ens explicarem:

Periòdicament, l’Agrupació d’ERC de
Teià publica, dins del seu particular
butlletí, una secció anomenada “valoració
per àrees” (¿es va entenent ja el terme
“valoració”?). En la dita secció, els
regidors del Grup Municipal d’ERC i
sense no gaire fortuna, emeten les seves
opinions sobre el funcionament de les
diverses àrees de competència dels
regidors que integren l’Equip de Govern
Municipal.
I és en aquest punt on tornem al
començament, quan diem que per valo-
rar, primer s’ha de conèixer, pas previ
que els regidors d’ERC han considerat
innecessari o simplement, no l’han donat.
És de tot punt procedent i lògic que
l’oposició critiqui o qüestioni l’actuació de
qui governa, però sempre sobre una
base d’informació i coneixement sobre
el que es critica o qüestiona, situació que
no és dóna en aquest cas, i fent per tant
inviable el debat entre dues parts, donat
que una no coneix de què parla o parla
d’una altra cosa.
No es pot afirmar, amb la frivolitat que
ho fan els regidors d’ERC, que la
Regidoria de Governació té tant descui-
dada la seva àrea que és el Cap de la
Policia Local qui pren les decisions
polítiques, generant-se així un clima de
“desconfiança en matèria de seguretat
vial i ciutadana” (sic) ... i es queden tan

C o n v e r g è n c i a  i  U n i ó
Grup Municipal

amples. ¡Fantàstic! A més a més de par-
lar sense conèixer la situació en absolut
(la regidora despatxa cada dia amb el
cap de la Policia Local, prenent les
decisions corresponents, i les
estadístiques són clares i tossudes a
l’hora de contradir als senyors d’ERC),
la irresponsabilitat política d’aquests
regidors pot acabar generant un clima
de veritable desconfiança en matèria de
seguretat, sinó d’alarma social.

Aquest és un exemple dels més
significatius -per la seva rellevància a
nivell d’impacte social sobre la població-
, de la particular “realitat virtual” en què
es troben instal.lats els regidors d’ERC:
¡Si la realitat no els dóna la raó, doncs
dissenyen una de nova, a mida, i llestos!
... I si no és possible per què les eviden-
cies són massa clares?... ¡Cap proble-
ma!. S’atribueixen el mèrit, és posen la
medalla que ho han fet ells o s’ha fet
gràcies a ells i embolica que fa fort. Tot
això, tenint en compte que no governen,
no és un mèrit, ¡És un prodigi!
Però hi ha més exemples:

-ÀREA DE JOVENTUT, on diuen, és clar,
que els tallers no han funcionat mai fins
que han arribat ells. Saben que fa set
anys que funcionen a rendiment
satisfactori i anant cada cop a més?.

-ÀREA D’ESPORTS: Saben que el
Consell Municipal d’Esports estava en
el programa electoral de l’equip de
Govern, que és qui l’ha endegat i el
presideix?. Saben que el Poliesportiu
l’ha fet el poble, durant el mandat de
l’actual equip de govern?. O també l’han
fet ells?.

-ÀREA D’ENSENYAMENT: S’han
assabentat els regidors d’ERC que la

gestió del menjador, per posar un
exemple, és responsabilitat de l’Escola i
el Consell Escolar, i no de l’Ajuntament?

-ÀREA DE CULTURA: S’han
assabentat els regidors d’ERC que el
disseny del Butlletí Municipal l’ha realitzat
la Regidoria de Cultura i no ells?. ¿Com
poden afirmar que el regidor desconeix
l’ordre del dia de les comissions
Informatives si és precisament el regidor
qui ho decideix?.

-ÀREA D’HISENDA: Saben que els
comptes municipals fa anys que van bé
(com reconeixen ells mateixos), per una
encertada política pressupostària?
Només els queda el recurs de dir que ja
aniran malament?.

-Etc. etc. etc.

I així podríem continuar una bona estona,
exposant exemples i més exemples que
demostren que el que els regidors d’ERC
anomenen “valoració”, es basa en el
desconeixement del que parlen (el que
demostra elevades dosis de gosadia),
o en la deformació de la realitat (el que
demostra elevades dosi d’intencionalitat).
No s’enganyin, Senyors d’ERC. AQUÍ
QUI PREN LES DECISIONS
POLÍTIQUES O DE QUALSEVOL
ALTRA MENA SÓN ELS QUI
GOVERNEN, IGUAL QUE LES
RESPONSABILITATS DERIVADES
D’AQUESTES DECISIONS SÓN DE
QUI GOVERNEN. No pretenguin fer
creure que són vostès  els qui tenen les
idees i que són els tècnics els qui  prenen
les decisions polítiques; deixin-los en pau
que prou feina tenen.

Ja n’hi ha prou. No desmereixin la
gestió de l’equip de govern
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Partit dels Socialistes de Catalunya
Grup Municipal

Ja tenim el poliesportiu municipal

inaugurat. És una obra magnífica

que ha tardat molts anys a fer-se

realitat.

És cert que la primera pedra es va

posar fa quatre anys i que l’obra

va quedar  a tu rada bas tan ts

mesos, però bé estar el que bé

acaba i el poliesportiu s’ha acabat

bé.

Acostuma a passar que en fer el

reconeixement de les persones que

hi han intervingut de vegades hi ha

algun oblit.

Nosaltres volem fer constar el nom

de dues persones que no hi eren

entre els anomenats que recolliren

la placa recordatori i que per raons

òbvies varen ser  a l ’ in ic i  de l

moviment en pro del poliesportiu i

són  l’ex alcalde Sr. Antonio López

Alegre i l’ex-regidor d’esports Sr.

Enric Carnicero, per Independents

per Teià, en la legislatura 1987-

1991.

El Poliesportiu ve de lluny.Hi havia

un projecte i se n’ha fet un altre.

En el ple del mes de juliol es va canviar

la qualificació dels terrenys de la Zona

Industrial la Plana ( trapezi can

Llauradó-Riera-Autopista-Avinguda

Kennedy), de zona industrial a zona

d’habitatges.

Aquesta requalificació és positiva per

al municipi que ha obtingut terrenys per

a la construcció d’habitatges per a

joves, per ubicar el futur Institut i es faran

vials que permetran  l’accés a Sant

Berger i al Tennis sense passar pel

passeig del Castanyer i també una

rotonda a la cruïlla Av. Kennedy-Carr.

Masnou.

Simultàniament no obstant, Teià ha

perdut superfície de sòl industrial i això

d’alguna manera s’hauria de restituir.

Teià ha perdut en els darrers anys ,

indústries locals degut a reconversions

i a crisis i no podem permetre renunciar

a tenir un mínim de teixit industrial, si

volem mantenir un equilibri raonable.

Ara bé, qualificar terrenys d’ús agrícola

a industrial no és tan fàcil perquè preci-

sa un replantejament del Pla Urbanístic.

A l’espera d’un nou Pla, el nostre  grup

municipal impulsarà un acord , que

intentarem sigui per unanimitat de tots

els grups polítics, que ens comprometi

a tots a  reservar una superfície

equivalent per a ús industrial a la

superfície que s’ha perdut.

Creiem que la zona agrícola propera a

la Deixalleria i a la Depuradora, que

no és una zona adient per fer-hi

habitatges, amb proximitat a la Buvisa

, pot ser la zona adequada com a fu-

Manteniment de Sòl d’ús Industrial.

Poliesportiu
Municipal
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Ja fa prop de quatre anys que per

primera vegada es va sotmetre a

votació en una sessió plenària,

l’aprovació de la construcció del

poliesportiu de Teià, el nostre

poliesportiu.

En aquells moments jo era regidora

de l’oposició, al capdavant del

grup popular, i sens dubtar-ho,

després mantenir les reunions i

conversacions necessàries amb

l’equip de govern CiU, serveis

tècnics, organismes pertinents, ... no

va ig  dubtar  a  donar  e l  meu

recolzament, tant polític com perso-

na l ,  a  un  pro jec te  que es

presentava com un gran repte, com

un somni, donada la importància de

l’obra.

A continuació es va posar en marxa

un gran engranatge de treball, eren

moltes les persones que volien

col.laborar en la construcció del

po l iespor t iu ,  ser  par t íc ips

conjuntament amb l’Ajuntament i

Serveis Tècnics, en un projecte

que es convertiria en un fet històric

per a la nostra població.

L’acte de la posada de la primera

pedra va ser emocionant.

To ts  e ls  qu i  es tàvem a l l í

pressentíem que s’iniciava quelcom
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t ranscendenta l  per  a l  nos t re

municipi, un projecte que atenia a

les demandes dels teianencs i que

compl ia  amb les  p romeses

electorals.

Als grups polítics ens unien la

il.lusió i les ganes de fer les coses

bé.

L’11 de setembre es va fer realitat

aquest  somni.  Les autor i tats,

col.laboradors, participants... tots

vàrem poder-lo compartir, l’anhel i

la il.lusió s’havien materialitzat  en

una gran obra, superant fins i tot la

visió dels primers anys.

Per mi fou un moment brillant, de

gran sa t is facc ió ,  per  haver

participat en un somni comú de tots

e ls  te ianencs,  pr imer  des de

l’oposició i actualment des de

l’equip de govern al capdavant de

la regidoria d’hisenda. Només cal

dir que aquest gran moment va que-

dar entristit per els fets ocorreguts

a EE.UU, però els riures, aldarulls i

jocs dels nens durant unes hores

ens van ajudar a reposar-nos de

l’ensurt de les fatídiques imatges

que la televisió ens oferia.

Com a tota gran obra, és difícil, per

no dir impossible, complir amb els

terminis marcats, però des de

El poliesportiu municipal

l’equip de govern estem convençuts

que amb l’ajut inestimable de la

quantitat de col. laboradors, la

professionalitat de l’equip tècnic ,

l’opinió de les persones que ja

treballen en el poliesportiu i dels

usuaris que ja gaudeixen de les

seves instal. lacions, ben aviat

podrem veure’l totalment acabat.
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